
 
 

Dagsorden for den Ordinære Generalforsamling i Uhrehøje MTB Klub. 
Tirsdag den 19. marts 2024, Kl. 19.00. 

Afholdt i Gildesalen hos Randi og Peder. 
Gedsteddalen 9, 9640 Farsø. 

 
 
1. Valg af Dirigent: Randi – Det er konstateret at GF er lovlig indvarslet. 
    1 a. Valg af Referent. Ole 
    1 b. Valg af 2 stemmetællere – Charlotte og Martin er valgt. 
 
2. Formandens beretning: 
 

Årsberetning 2023. 
 
Rigtig hyggelig Generalforsamling med god tilslutning her hos Randi og Peder for et år siden. 
Tak for at I igen vil lægge hus til. 
 
Instruktørteamet, Randi, Pernille, Peder, Simoni, Claus, Jesper, Kim: 

 Har igen været aktive hele året med Miniteknik før normal klubtræning, første søndag i 
måneden. 

 Klubtur/teknik i Undallslund.  
 Klubture til Kollerup, Rold, Undallslund, Hvorup,  
 Julearr. Hvor vi kørte sporet baglæns. 
 Fastelavnsarr. Med tøndeslagning. 
 Åben skov arr. Hvor der kom 5 gæster for at prøve MTB. 
 Mv. 

ET KÆMPE STORT TAK HERFRA. 
 
 
Vi haft deltagere i flere arrangementer: 

 Klim - Hanstholm - Stjerneskud – Klim. 
 6 Timer i Rold. 
 Beirholm. 
 7 Ryttere i Harzen i Kr. Himmelfartsferien. 
 Coast 2 Coast. 
 Hærvejsløbet. 



 
 MTB Tour Silkeborg. 
 Stor opbakning til Klaus Buus dag.  
 Vintercup. 
 Mv. 
 Silkeborg Mtb 

 
Sporudvalget og sporgruppen: 
Er superaktiv med vedligeholdelse af sporet, både i det daglige og efter de mange stormfald.  
Til glæde for os alle og for ryttere fra andre steder. 
ET KÆMPE STORT TAK HERFRA. 
Tøjprøveaften og tøjbestilling: 
Der var tøj bestilling sidst i juni måned hos mig, hvor Jonas fra Konggaard kom med tøjprøver. 
Bestyrelsen: 
Ud over møder fysisk og på teams foregår bestyrelsesarbejdet via Messenger og Mails. 
Tina meldte sig ved sidste GF som kasserer. Hun har gjort et kæmpe arbejde med at opdatere 
medlemslisten og regnskabet. 
ET KÆMPE STORT TAK TINA. 
 
Bestyrelsesmøde hos Ole, med deltagelse af instruktørerne. Som fremlagde planer for 2024. 
Instruktørerne fik hver en Julekurv som tak for deres store arbejde og engagement.  
 
I december måned fik jeg/vi henvendelsen fra Kim Christensen, Sjørupgaard Mølle om klubbens 
tilslutning til indsigelser til kommende Strandby Solcellepark. 
Bestyrelsen er enig i at det ikke er noget for klubben at gå ind i. 
 
Vintercup: 
Hos os blev afviklet med sædvanlig stort arrangement fra klubbens medlemmer,  
I fik sporet toptrimmet på trods af skovmaskinernes hærgen. 
Der var god tilslutning af både ryttere og tilskuere. 
 
Tak til mine kollegaer i bestyrelsen – Det har været et godt samarbejde. 
 
Hermed overgiver jeg beretningen til Generalforsamlingen. 
Knud H. Odgaard 
Formand. 
 
  



 
3. Fremlæggelse af regnskab, budget og kontingent: 
 

- Regnskabet gennemgået af Tina – Godkendt af GF 
- Kontingent 300 kr. som hidtil er vedtaget og dvs. fortsætter uændret. 

 
4. Indkomne forslag: (bedes tilsendt bestyrelsen inden generalforsamlingen). 
 
Forslag 1. 

Når vi er på arrangeret klub tur, og jeg foreslår ved min 10 deltagere, kunne klubben give 
et beløb, jeg foreslår 200,- både som en gestus, og tak for lån af sporet, men også som lidt 
reklame for os selv.  

Forslag 2. 

Uofficiel klub mesterskab.  Sporet rundt med alle røde sløjfer, selvfølgelig på tid, så man 
kan se om man forbedrer sig.  

Tænker det måske kan trække nogle af dem der ud, som vi sjældent ser. 

Det skal selvfølgelig kun være for klubmedlemmer, min 3 mdr. tænker jeg.  

 
5. Valg (Jf. § 3).  
Valg til bestyrelsen. På valg er: 
 Knud H. Odgaard (Modtager ikke genvalg). 
 Ole Christensen (modtager genvalg). 
 
Der skal stemmes mellem tre kandidater: 
Karsten G Poulsen 7 stemmer 
Brian Kronborg 20 stemmer 
Ole Christensen 25 stemmer 
 
Følgende er valgt ind i bestyrelsen: 

- Ole Christensen ( Ny formand ) 
- Brian Kronborg 
- Karsten er således valgt som suppleant. 

 
Bestyrelsen foreslår at den der ikke bliver valgt ind, er selvskrevet suppleant samt at Kassere Tina Bjerre 
så vælges som den sidste suppleant, Dette forslag blev GF enige om og stemte for. 
 
Suppleanter er dermed: 
Karsten G Poulsen 
Tina Bjerre     



 
Derudover består bestyrelsen af Rasmus Vesterskov, Jesper Rasmussen og Claus Pedersen. 
Kasserer Tina Bjerre, Som nu også er suppleant til bestyrelsen. 
 
Valg til sporudvalg:  
Nuværende: Ove Kristensen, Rasmus Vesterskov, Jesper Rasmussen og Kim Hinrichsen 
 
Valg til turudvalg:  
Nuværende: Morten Simoni, Randi Kristensen og Karsten G. Poulsen. 

6. Eventuelt: 
Tina Bjerre – Nævner at hun står for at rette web side for Visit Himmerland, så der rettes til med 
oplysninger om hvordan og hvornår vi træner. 
 
Rasmus V – Fortæller lidt om sporgrupperne som dækker hele sporet og vi mangler 2 mand for at have 
alle 13 sektioner dækket ind. ( Kean sagde Ja tak til at dække et stykke eller to ) 
 
Charlotte – Nævner at hun ikke forstår navnet Undallslund ved kartoffelrækkerne  
 
Martin K nævner at klubben må låne en minigraver hvis det bliver nødvendigt. 
 
Randi fortæller at en lokal løbeklub har en medlemsside kun for betalende medlemmer – måske kunne vi 
overveje det i vores regi. 
 
Tusind tak til Knud for det arbejde han har gjort for klubben – Det har været en fornøjelse. 
 
 
 
 
 
På bestyrelsens vegne 
Knud H. Odgaard 
Formand 
knud@odgaard.nu 
24675372. 


